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NOTAT – Fritidsforeninger
Forening: Korsør Atletik & Motion
Ansøgt beløb: 41.600 kr.
Bevilget beløb: 41.600 kr.
Beskrivelse af ansøgning Klubben ansøgte kommunen om dækning af nettotab fra aflyst Åben Skole 

Partnerskab. Kommunens ansvarlige for Åben Skole Partnerskaberne har 
bekræftet både indgået aftale og beløb. 

Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Klubben ansøgte i tråd med retningslinjerne først DIF/DGI’s Hjælpepulje om 
65.000 kr. og modtog 23.400 kr. i tilskud. Klubben søgte herefter restbeløbet 
af kommunen.

Redegørelse for årsregnskab: Overskud på 5.984 kr. i 2020. Året før havde de et underskud på 54.158 kr.
Indtægterne er steget med 8.178 kr. set i forhold til 2019, mens udgifterne er 
faldet med 51.964 kr. 

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.

Administrationen har lagt vægt på, at klubben lever op til krav i retningslinjer 
om at søge statslige hjælpepuljer, og at tilskud er ydet i tråd med formål i 
retningslinjer. 

Derudover vurderer administrationen, at både overskuddet og 
indtægtsstigningen i 2020 ligger inden for bagatelgrænsen, ligesom en del af 
indtægtsstigningen vedrører ekstraordinære/enkeltstående aktiviteter, fx 
tilskud til et nyt styrkelokale. 

Forening: Korsør Kart Klub (1. ansøgning)
Ansøgt beløb: 26.100 kr.
Bevilget beløb: 26.100 kr.
Beskrivelse af ansøgning Tilskuddet er ydet til dækning af nettotab fra aflyst løb, aflyst afdeling af kart-

skole samt aflyste træninger, hvor eksterne kørere betaler afgift. 
Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Forsøgte efterfølgende i tråd med retningslinjerne at få dækket nettotabet via 
DIF og DGI’s Hjælpepulje. 
Klubben modtog 9.396 kr. i tilskud fra DIF/DGI, og dette overskydende 
tilskudsbeløb er tilbagebetalt til kommunen. 

Redegørelse for årsregnskab: Overskud på 116.862 kr. Året før var overskuddet 4.531 kr. Regnskabet går 
kun til ultimo oktober pga. ændret regnskabspraksis. 
Ser ud til at have oplevet en indtægtsstigning set i forhold til 2019, men de to 
regnskaber er svære at sammenligne. 
Nettoindtjeningen på arrangementer og løb er steget med 44.623 kr. set i 
forhold til 2019. De modtagne Corona-tilskud fra kommunen og DIF/DGI er 
dog medregnet heri. Det løb, som klubben modtog tilskud til, er ikke blevet 
afholdt senere i 2020. 
Klubben har, set i forhold til 2019, haft en nedgang i nettoindtjening fra 
træningsafgifter på 14.003 kr. Kart-skolen gav underskud i 2020.
Årsagen til det positive årsresultat er ifølge klubben, at den i 2020 har fået 
markant flere medlemmer, at klubben pga. dygtig planlægning kunne starte 
træning op hurtigere efter nedlukningen end andre klubber, at udgifterne til et 
projekt med videoovervågning af banen, som klubben har modtaget tilskud til, 
først er afholdt i 2021, at Rotax-løbet gav et større overskud end i 2019, og at 
klubben kunne spare udgiften til ambulance pga. ingen tilskuere til løb. 

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.
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Administrationen har lagt vægt på, at klubben lever op til krav i retningslinjer 
om at søge statslige hjælpepuljer, og at tilskuddet er ydet i tråd med formål i 
retningslinjer. 
Endvidere er der lagt vægt på, at klubben i tråd med deres ansøgning oplevede 
et fald i nettoindtjening på træningsafgifter, ligesom både det aflyste løb og 
den aflyste afdeling af kart-skolen ikke blev afholdt senere i 2020. Kart-skolen 
gav desuden underskud. 

Administrationen bemærker dog, at klubben kom ud af 2020 med et stort 
overskud, og at klubben samlet havde en stigning i nettoindtjening fra 
løb/arrangementer. Men at en del af overskuddet kan henregnes til fx 
facilitetsprojekt, og et markant forøget medlemstal. 

Forening: Korsør Kart Klub (2. ansøgning)
Ansøgt beløb: 22.400 kr.
Bevilget beløb: 22.400 kr.
Beskrivelse af ansøgning Tilskuddet er ydet til dækning af nettotab ved aflyst afdeling af 

Sjællandsmesterskabet.
Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Klubben ansøgte i tråd med retningslinjerne først DIF/DGI’s Hjælpepulje om 
35.000 og modtog 12.600 kr. Klubben søgte herefter restbeløbet hos 
kommunen.

Redegørelse for årsregnskab: Overskud på 116.862 kr. Året før var overskuddet 4.531 kr. Regnskabet går 
kun til ultimo oktober pga. ændret regnskabspraksis. 
Ser ud til at have oplevet en indtægtsstigning set i forhold til 2019, men de to 
regnskaber er svære at sammenligne. 
Nettoindtjeningen på arrangementer og løb er steget med 44.623 kr. set i 
forhold til 2019. De modtagne Corona-tilskud fra kommunen og DIF/DGI er 
dog medregnet heri. Det løb, som klubben modtog tilskud til, er ikke blevet 
afholdt senere i 2020. 
Årsagen til det positive årsresultat er ifølge klubben, at den i 2020 har fået 
markant flere medlemmer, at klubben pga. dygtig planlægning kunne starte 
træning op hurtigere efter nedlukningen end andre klubber, at udgifterne til et 
projekt med videoovervågning af banen, som klubben har modtaget tilskud til, 
først er afholdt i 2021, og at Rotax-løbet gav større overskud end i 2019, 
ligesom klubben kunne spare udgiften til ambulance pga. ingen tilskuere. 

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.

Administrationen har lagt vægt på, at klubben lever op til krav i retningslinjer 
om at søge statslige hjælpepuljer, og at tilskuddet er ydet i tråd med formål i 
retningslinjer. Endvidere er der lagt vægt på, at det aflyste løb, som klubben 
modtog Corona-tilskud til, ikke blev afholdt senere i 2020. Klubben har 
dermed et dokumenteret nettotab herfra.  

Administrationen bemærker dog, at klubben kom ud af 2020 med et stort 
overskud, og at klubben samlet havde en stigning i nettoindtjening fra 
løb/arrangementer. Men at en del af overskuddet kan henregnes til fx 
facilitetsprojekt, og et markant forøget medlemstal.

Forening: Nordbyens Badmintonklub (1. ansøgning)
Ansøgt beløb: 32.000 kr.
Bevilget beløb: 25.000 kr.
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Beskrivelse af ansøgning Der er ydet tilskud til dækning af nettotab fra aflyste ungdomsstævner (10.000 
kr.) og manglende indtjening fra aflyst Sørbymarked (15.000 kr.), hvor 
klubben skulle have løst parkeringsopgaver mod betaling. Klubben har 
indsendt dokumentation på indgået aftale med Sørby Marked.
Der er ikke ydet tilskud til erhvervsrettet cykelarrangement, da kommunen 
ikke kan støtte dette. 

Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Har i tråd med retningslinjer først forsøgt at få dækket nettotabet gennem 
statslige hjælpepuljer. 
Klubben søgte DIF/DGI om 50.000 kr. og modtog 18.000 kr. i tilskud. 
Klubben søgte herefter kommunen om restbeløbet.

Redegørelse for årsregnskab: Overskud på 95.935 kr. i 2020. Året før var overskuddet 39.870 kr. 
Indtægtsstigning på 31.977 kr. set i forhold til 2019. Udgifterne er faldet med 
24.089 kr.
Klubben har dog oplevet en indtægtsnedgang på de poster, som ansøgningen 
vedrører, nemlig Arrangementer/stævner (-9.695 kr.) og ”Øvrige indtægter”, 
ligesom det aflyste Sørby Marked ikke blev afholdt senere i 2020.
Det positive årsresultat i 2020 skyldes ifølge klubben tilskud fra hjælpepuljer, 
at klubben har solgt flere årskalendere i 2020 end i 2019, og at klubben pga. 
Corona ikke har kunnet afholde nogen arrangementer for de unge medlemmer. 

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.

Administrationen har lagt til grund, at klubben lever op til krav i retningslinjer 
om at søge statslige hjælpepuljer, og at tilskuddet er ydet i tråd med formål i 
retningslinjer. 

Administrationen har ydermere lagt til grund, at klubben har oplevet en 
indtægtsnedgang på de poster, som tilskuddet vedrører, og at det aflyste 
arrangement, som klubben modtog Corona-tilskud til, ikke blev afholdt senere 
i 2020. Klubben har dermed lidt et dokumenteret nettotab herfra.

Administrationen bemærker dog, at klubben kom ud af 2020 med både et stort 
overskud og en indtægtsstigning.

Forening: Nordbyens Badmintonklub (2. ansøgning)
Ansøgt beløb: 16.000 kr.
Bevilget beløb: 16.000 kr.
Beskrivelse af ansøgning Der er ydet tilskud til dækning af manglende indtjening fra aflyst Broløb, hvor 

klubben skulle have udført arbejde mod betaling. Klubben har fremsendt 
dokumentation på indgået aftale med Broløbet om løsning af opgaver mod 
betaling og indsendt dokumentation på det aftalte beløb.

Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Nej ikke for denne aktivitet. Klubben kunne ikke søge DIF/DGI’s 
Hjælpepulje, da Broløbet først blev aflyst efter ansøgningsfristens udløb. 

Redegørelse for årsregnskab: Overskud på 95.935 kr. i 2020. Året før var overskuddet 39.870 kr. 
Indtægtsstigning på 31.977 kr. set i forhold til 2019. Udgifterne er faldet med 
24.089 kr.
Klubben har dog oplevet en indtægtsnedgang på den post, som ansøgningen 
vedrører, nemlig ”Øvrige indtægter”, ligesom det aflyste Broløb ikke blev 
afholdt senere i 2020. 
Det positive årsresultat i 2020 skyldes ifølge klubben tilskud fra hjælpepuljer, 
at klubben har solgt flere årskalendere i 2020 end i 2019, og at klubben pga. 
Corona ikke har kunnet afholde nogen arrangementer for de unge medlemmer.

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.
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Administrationen har lagt til grund, at tilskuddet er ydet i tråd med formål i 
retningslinjer, at klubben har oplevet en indtægtsnedgang på den post, som 
tilskuddet vedrører, og at det aflyste løb, som klubben modtog Corona-tilskud 
til, ikke blev afholdt senere i 2020. Klubben har dermed lidt et dokumenteret 
nettotab herfra.
Der er endvidere lagt vægt på, at klubben ikke har haft en reel mulighed for at 
søge de statslige hjælpepuljer, da Broløbet blev aflyst efter ansøgningsfristen,

Administrationen bemærker dog, at klubben kom ud af 2020 med både et stort 
overskud og en indtægtsstigning. 

Forening: Rideklub Vestsjælland
Ansøgt beløb: 8.500 kr.
Bevilget beløb: 8.500 kr.
Beskrivelse af ansøgning Tilskuddet er ydet til dækning af nettotab fra 2 aflyste ridestævner.
Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Klubben ansøgte DIF/DGI’s Hjælpepulje om 21.500 kr. og modtog 7.740 kr. 
Ansøgningen til DIF/DGI rummede et ekstra stævne i forhold til ansøgningen 
til kommunen. Da kommunen godt ville kunne have støttet det pågældende 
stævne, og da det tildelte beløb fra kommunen og DIF/DGI ikke tilsammen 
oversteg det samlede nettotab i ansøgningen til DIF/DGI, har klubben fået lov 
til at beholde tilskuddet fra kommunen.

Redegørelse for årsregnskab: Overskud på 8.155 kr. i 2020. Året før var overskuddet 11.906 kr. 
Indtægterne er faldet med 9.939 kr. set i forhold til 2019. Nedgangen i de 
samlede indtægter skyldes især en nedgang i indtægter fra stævner og 
kiosksalg på i alt 18.395 kr., hvilket er i tråd med klubbens Corona-ansøgning.
Klubbens samlede udgifter er faldet med 6.188 kr. set i forhold til 2019. 

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.

Administrationen har lagt vægt på, at klubben lever op til krav i retningslinjer 
om at søge statslige hjælpepuljer, og at tilskuddet er ydet i tråd med formål i 
retningslinjer. 
Administrationen har desuden lagt vægt på, at både klubbens samlede 
indtægter og klubbens indtægter fra stævner mv. er faldet set i forhold til 
2019. Og overskuddet i 2020 vurderes at ligge inden for bagatelgrænsen. 

Forening: Slagelse Badmintonklub
Ansøgt beløb: 20.200 kr.
Bevilget beløb: 20.200 kr.
Beskrivelse af ansøgning Tilskuddet er ydet til dækning af nettotab fra aflyst stævne.
Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Forsøgte efterfølgende i tråd med retningslinjerne at få nettotabet dækket via 
DIF og DGI’s Hjælpepulje. 
Klubben modtog 7.272 kr. i tilskud fra DIF/DGI, og dette overskydende 
tilskudsbeløb er tilbagebetalt til kommunen.

Redegørelse for årsregnskab: Underskud på 43.300 kr. Året før havde klubben et overskud på 165.314 kr.
Klubbens indtægter er faldet med 272.000 kr. set i forhold til 2019/2020. 
Klubben har oplevet et indtægtsfald på alle poster set i forhold til 2019/2020. 
Og dermed også på den post, som klubben har modtaget Corona-tilskud til, 
nemlig Stævner (-65.383 kr.).
Klubbens samlede udgifter er faldet med 63.386 kr. i forhold til 2020/2021.

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.
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Administrationen har lagt vægt på, at klubben lever op til krav i retningslinjer 
om at søge statslige hjælpepuljer, og at tilskuddet er ydet i tråd med formål i 
retningslinjer. 
Endvidere er der lagt vægt på, at klubben havde både underskud og 
indtægtsnedgang i seneste årsregnskab, også på posten ”Stævner”.

Forening: Slagelse Boldklub & Idrætsforening
Ansøgt beløb: 429.128 kr.
Bevilget beløb: 172.878 kr.
Beskrivelse af ansøgning Der ydet tilskud til dækning af nettotab fra entreindtægter, salg i kiosk og 

kasserede varer. Der er ikke ydet tilskud til mistede indtægter fra sponsorer og 
erhvervsmedlemmer, da kommunen ikke kan støtte dette. 

Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Klubben har modtaget lønkompensation fra statslig hjælpepakke og har 
desuden modtaget 49.911,40 kr. fra DIF/DGI’s hjælpepulje, som dækkede 
nettotab fra kontingenter. Klubben har i alt modtaget 212.397,92 kr. fra 
statslige hjælpepakker. 

Redegørelse for årsregnskab: Underskud i 2020 på 144.613 kr. før renter og afskrivninger. Efter renter og 
afskrivninger er underskuddet 369.980 kr. i 2020. Året før var underskuddet 
149.753 kr.
Klubbens samlede indtægter er faldet med 386.384 kr. set i forhold til 2019.  
På posten ”Stadionindtægter og merchandise” har klubben oplevet en 
indtægtsnedgang på 156.764 kr. set i forhold til 2019. 
Klubben har i mail angivet, at den på de ansøgte punkter til kommunen har 
lidt et nettotab på i alt 273.267,51 kr. 

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.

Administrationen har lagt vægt på, at klubben lever op til krav i retningslinjer 
om at søge statslige hjælpepuljer, og at tilskuddet er ydet i tråd med formål i 
retningslinjer. 

Administrationen har endvidere lagt til grund, at klubben kom ud af 2020 med 
et stort underskud, en stor samlet indtægtsnedgang og en nedgang på den post, 
som Corona-ansøgningen vedrører. 

Forening: Slagelse Cykle Ring (1. ansøgning)
Ansøgt beløb: 16.000 kr.
Bevilget beløb: 16.000 kr.
Beskrivelse af ansøgning Der er ydet tilskud til dækning af mistet indtjening fra aflyst Vikingefestival 

2020, hvor klubben mod betaling skulle have varetaget parkeringsopgaver. 
Kommunens daværende projektleder for Ny Trelleborg har bekræftet aftalen 
og beløbet. 

Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Har i tråd med retningslinjer først forsøgt at få deres nettotab dækket gennem 
statslige hjælpepuljer. 
Klubben søgte DIF/DGI om 25.000 kr. og modtog 9.000 kr. Klubben søgte 
herefter kommunen om restbeløbet.

Redegørelse for årsregnskab: Overskud på 84.793,74 kr. i 2020. Året før var overskuddet 17.715,98 kr. 
Indtægterne er steget med 14.968,53 kr. set i forhold til 2019, mens udgifterne 
er faldet med 52.109,23. 
På grund af ændret regnskabspraksis og kasserer-skifte er det svært at 
sammenligne 2019- og 2020-regnskabet, ligesom enkelte oplysninger ikke 
fremgår af 2020-regnskabet. 
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Klubben har oplyst via mail, at den pga. Corona ikke havde nogen indtjening 
fra varetagelse fra opgaver ved arrangementer i 2020. Den aflyste 
Vikingefestival, som klubben modtog tilskud til blev ikke afholdt i 2020. 
Ifølge klubben skyldes det positive årsresultat i 2020 bl.a.: Tilskud fra 
hjælpepakker, øget indtægt fra indgåede sponsorater, at et indgået sponsorat i 
2019 på 70.000 kr. først blev indbetalt og bogført i 2020, og at klubben ikke 
havde udgifter til indkøb af tøj til lager i 2020.

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.

Administrationen har til grund, at klubben lever op til krav i retningslinjer om 
at søge statslige hjælpepuljer, og at tilskuddet er ydet i tråd med formål i 
retningslinjer. 

Administrationen har ydermere lagt til grund, at det arrangement, som 
Corona-tilskuddet vedrører (Vikingefestivalen 2020) ikke blev afholdt senere 
i 2020, og at klubben dermed har haft et dokumenteret nettotab herfra, 

Administrationen bemærker dog, at klubben kom ud af 2020 med et stort 
overskud. Men at en del af overskuddet fx kan henregnes et stort sponsorat, 
der blev indgået i 2019, men hvor indtægten først er kommet i 2020. 

Forening: Slagelse Cykle Ring (2. ansøgning)
Ansøgt beløb: 6.414 kr.
Bevilget beløb: 6.414 kr.
Beskrivelse af ansøgning Tilskuddet er ydet til dækning af nettotab fra aflyst træningslejr i foråret 2020. 

Klubben havde lejet et sommerhus til brug for træningslejren, men kunne på 
grund af den pludselige nedlukning og det sene varsel ikke annullere aftalen 
og kunne dermed ikke få refunderet det betalte lejebeløb, mens alle deltagere 
fik deres egenbetaling retur. Der er ydet tilskud til dækning af lejebeløbet, og 
klubben har fremsendt dokumentation for lejen af sommerhuset og den 
indbetalte leje. 

Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Har i tråd med retningslinjer først forsøgt at få deres nettotab dækket gennem 
statslige hjælpepuljer. 
Klubben søgte DIF/DGI om 10.022 kr. og modtog 3.608 kr. Klubben søgte 
herefter kommunen om restbeløbet.

Redegørelse for årsregnskab: Overskud på 84.793,74 kr. i 2020. Året før var overskuddet 17.715,98 kr. 
Indtægterne er steget med 14.968,53 kr. set i forhold til 2019, mens udgifterne 
er faldet med 52.109,23. 
På grund af ændret regnskabspraksis og kasserer-skifte er det svært at 
sammenligne 2019- og 2020-regnskabet, ligesom enkelte oplysninger ikke 
fremgår af 2020-regnskabet. 
Det kan i tråd med ansøgning ses i regnskab, at klubben har tilbagebetalt 
egenbetaling til de medlemmer, der skulle have deltaget i den aflyste 
træningslejr. Det betalte lejebeløb for sommerhuset er bogført i 2019-
regnskabet. Der er indsendt dokumentation for klubbens betaling af lejebeløb.
Ifølge klubben skyldes det positive årsresultat i 2020 bl.a.: Tilskud fra 
hjælpepakker, øget indtægt fra indgåede sponsorater, at et indgået sponsorat i 
2019 på 70.000 kr. først blev indbetalt og bogført i 2020, og at klubben ikke 
havde udgifter til indkøb af tøj til lager i 2020.

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.
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Administrationen har lagt til grund, at klubben lever op til krav i retningslinjer 
om at søge statslige hjælpepuljer, og at tilskuddet er ydet i tråd med formål i 
retningslinjer. 

Administrationen har ydermere lagt til grund, at klubben har haft et 
dokumenteret nettotab fra den aflyste træningslejr.  

Administrationen bemærker dog, at klubben kom ud af 2020 med et stort 
overskud. Men at en del af overskuddet fx kan henregnes til et stort sponsorat, 
der blev indgået i 2019, men hvor indtægten først er kommet i 2020.

Forening: Slagelse MX
Ansøgt beløb: 87.400 kr.
Bevilget beløb: 87.400 kr.
Beskrivelse af ansøgning Tilskuddet er ydet til dækning af nettotab ved aflyste motorløb og træninger.
Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Klubben ansøgte i første omgang ikke DIF/DGI’s Hjælpepulje. Det skyldes, at 
klubben ikke mente, at den kunne opfylde betingelserne.
Klubben fik lov at beholde tilskuddet fra kommunen på betingelse af, at den 
ansøgte DIF/DGI’s Hjælpepulje, når den igen blev åbnet. Klub modtog et 
tilskud på 16.200 kr. fra DIF/DGI’s Hjælpepulje i 2. halvår 2020. Dog 
vedrørte tilskuddet aktiviteter, der lå efter ansøgningen til kommunen, hvorfor 
der ikke er sket modregning i tilskuddet.

Redegørelse for årsregnskab: Underskud på 53.530 kr. Året før var underskuddet 46.868 kr. 
Klubben har oplevet et fald i indtægterne på 276.372 kr. set i forhold til året 
før. Udgifterne er faldet med 269.710 kr.

De aflyste løb, som klubben har modtaget Corona-tilskud til, blev ikke afholdt 
senere i 2020. Det faktiske nettotab på træningsafgifter mv. i årsregnskabet ser 
ud til stemme overens med, hvad klubben havde forventet i deres ansøgning. 

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.

Administrationen har lagt til grund, at klubben kom ud af 2020 med både et 
stort underskud og en stor indtægtsnedgang. 
Derudover har administrationen lagt vægt på, at tilskuddet er ydet i tråd med 
formål i retningslinjer, og at de aflyste løb, som klubben har modtaget 
Corona-tilskud til, blev ikke afholdt senere i 2020. Klubben har dermed haft et 
dokumenteret nettotab herfra. 

Klubben opfylder dog kun delvist kravet om at søge statslige hjælpepuljer.

Forening: Slagelse Rideklub
Ansøgt beløb: 7.000 kr.
Bevilget beløb: 7.000 kr.
Beskrivelse af ansøgning Tilskuddet er ydet til dækning af manglende nettoindtjening fra Dyrenes Dag 

til den aflyste Slagelse Festuge. Beløbet stemmer overens med, hvad klubben 
tjente ved arrangementet i 2019 (7.051 kr.).

Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Ansøgte DIF/DGI’s Hjælpepulje om 49.000 kr. og modtog 17.640 kr. 
Ansøgningen til DIF/DGI rummede flere aktiviteter end ansøgningen til 
kommunen. Da der var tale om aktiviteter, som kommunen også ville kunne 
have støttet, og da tilskuddet fra kommunen og tilskuddet fra DIF/DGI 
tilsammen ikke oversteg det samlede nettotab i ansøgningen til DIF/DGI, er 
det fulde beløb (7.000 kr.) ydet i tilskud til klubben. 
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Redegørelse for årsregnskab: Overskud på 104.800 kr. i 2020. Året før var overskuddet på 47.314 kr. 
Klubbens indtægter er faldet med 101.773 kr. set i forhold til 2019. Klubben 
har også oplevet et fald i den overordnede post, som klubben har modtaget 
Corona-tilskud til, nemlig ”Indtægter fra diverse arrangementer” (-5.736 kr.), 
ligesom det aflyste arrangement (Dyrenes Dag), som klubben modtog Corona-
tilskud til, ikke blev afholdt senere i 2020.
Klubbens samlede udgifter er faldet med 159.260 kr. set i forhold til 2019. 
Som hovedårsager til det positive regnskabsresultat har klubben angivet: 
Tilskud fra hjælpepakker, og at rideforbundets Distrikt 4 har givet tilskud til 
rideskolen og har undladt at opkræve kontingent af klubberne. 

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.

Administrationen har lagt vægt på, at klubben lever op til krav i retningslinjer 
om at søge statslige hjælpepuljer, og at tilskuddet er ydet i tråd med formål i 
retningslinjer. 
Endvidere har administrationen lagt vægt på, at klubben oplevede en stor 
indtægtsnedgang fra 2019 til 2020, og at det aflyste arrangement (Dyrenes 
Dag), som klubben modtog Corona-tilskud til, ikke blev afholdt senere i 2020. 
Klubben har dermed lidt et dokumenteret nettotab herfra.  

Administrationen bemærker dog, at klubben kom ud af 2020 med et stort 
overskud. Men at overskuddet bl.a. skyldes, at udgifterne er faldet mere end 
indtægterne, og at rideforbundets distrikt 4 har hjulpet rideklubberne under 
Corona.

Forening: Slagelse Tennisklub
Ansøgt beløb: 38.000 kr.
Bevilget beløb: 28.114 kr.
Beskrivelse af ansøgning Der er ydet tilskud til dækning af nettotab fra aflyste turneringer og 

manglende salg af hal- og træningstimer. Klubben fik ikke tildelt det fulde 
ansøgte beløb, hvilket skyldes, at klubben allerede havde fået tilskud fra 
DIF/DGI’s Hjælpepulje til nogle af aktiviteterne, og at de tabte nettoindtægter 
fra salg af hal- og træningstimer var sat højere i ansøgningen end i klubbens 
budget for 2020. Der blev derfor taget udgangspunkt i sidstnævnte. 

Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Klubben søgte DIF/DGI’s Hjælpepulje om 49.828 kr. og modtog 17.938 kr. 
Tilskuddet fra kommunen og tilskuddet fra DIF/DGI’s Hjælpepulje oversteg 
tilsammen ikke det samlede nettotab i ansøgningen til DIF/DGI, hvorfor der 
ikke er krævet tilbagebetaling af tilskuddet fra kommunen.

Redegørelse for årsregnskab: Overskud på 184.224 kr. i 2020. Året før var overskuddet 302.539 kr.
De samlede indtægter er steget med 88.778 kr. set i forhold til 2019. 
Klubbens indtægter fra solgte haltimer mm. er dog faldet med 106.429 kr. set 
i forhold til 2019, hvilket er i god tråd med klubbens Corona-ansøgning.
Klubbens indtægter fra turneringer er kun faldet med 1.165 kr. set i forhold til 
2019, hvilket er mindre end, hvad klubben forventede i dens Corona-
ansøgning til kommunen (7.500 kr.). De turneringer, som klubben modtog 
tilskud til, er ikke blevet afholdt senere i 2021. 
De samlede udgifter er steget med 207.228 kr. i forhold til 2019. 

Ifølge klubben skyldes det positive årsresultat i 2020: God aktivitet i 
skoletennis i 2. halvdel af 2020, tilskud på 50.000 kr. fra DIF/DGI’s 
Foreningspulje til tiltrækning af nye medlemmer, tilskud fra Toms Guldpulje, 
flere sponsorater, tilskud fra hjælpepakker, at klubben via en stor frivillig 
indsats fik tiltrukket og afviklet mange nye turneringer i 2. halvdel af 2020, og 
at Sommercampen gav et overskud på 50.000 kr. grundet gode sponsorater.
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Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.

Administrationen har lagt til grund, at klubben lever op til krav i retningslinjer 
om at søge statslige hjælpepuljer, at tilskuddet er ydet i tråd med formål i 
retningslinjer, og at klubben har oplevet en indtægtsnedgang på de poster, som 
Corona-tilskuddet vedrører. 

Administrationen bemærker, at klubben kom ud af 2020 med et stort 
overskud, men at udgifterne dog er steget mere end indtægterne. Og at en del 
af overskuddet skyldes tilskud fra eksterne puljer til konkrete aktiviteter, og at 
klubben gjorde en ekstra indsats ift. at tiltrække og afvikle nye stævner. 

Forening: SVØM Slagelse Korsør
Ansøgt beløb: 64.000 kr.
Bevilget beløb: 64.000 kr.
Beskrivelse af ansøgning Tilskuddet blev ydet til dækning af nettotab fra to aflyste stævner (HRS Cup 

og SSK Water Games). 
Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Klubben havde i tråd med retningslinjerne først ansøgt DGI/DIF’s 
Hjælpepulje. Klubben søgte DIF/DGI om 100.000 kr. og modtog 36.000 kr. i 
tilskud. Klubben søgte herefter kommunen om restbeløbet.
Det ansøgte beløb hos DIF/DGI til de 2 stævner var fint i tråd med, hvad 
klubben havde i overskud på stævnerne i 2019 (111.682,49 kr.).

Redegørelse for årsregnskab: Underskud på 446.055 kr. Svært at sammenligne indtægter/udgifter med 2019 
pga. fusion af 2 svømmeklubber. De to klubber havde hvert sit regnskab i 
2019.

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.

Administrationen har lagt vægt på, at klubben lever op til krav i retningslinjer 
om at søge statslige hjælpepuljer, og at tilskuddet er ydet i tråd med formål i 
retningslinjer. Endvidere er der lagt vægt på, at klubben kom ud af 2020 med 
et stort underskud.

Forening: Vemmelev Rideclub
Ansøgt beløb: 58.322 kr.
Bevilget beløb: 41.332 kr.
Beskrivelse af ansøgning Tilskuddet er ydet til manglende nettoindtjening fra det aflyste ridestævne D4 

Horse Show. Der er ikke ydet tilskud til den del af ansøgningen, der vedrører 
mistede sponsorindtægter ved stævnet, da kommunen ikke kan støtte dette.

Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Klubben har sideløbende også forsøgt at få dækket deres nettotab via DIF og 
DGI’s Hjælpepulje og modtog i alt 16.526 kr. herfra. 
Tilskuddet fra kommunen og DIF/DGI oversteg tilsammen ikke klubbens 
nettotab, hvorfor der ikke er krævet tilbagebetaling af tilskud.

Redegørelse for årsregnskab: Overskud på 103.545 kr. i 2020. Året før var overskuddet 26.403 kr.
Klubbens samlede indtægter er steget med 145.211 kr. set i forhold til 2019. 
Udgifterne er steget med 68.069 kr. set i forhold til 2019. 
På posten ”Stævneindtægter” har klubben dog oplevet et fald i indtægterne på 
44.392 kr. set i forhold til 2019. Men nettooverskuddet på stævneafholdelse er 
på niveau med 2020.  Det aflyste stævne, som klubben fik Corona-tilskud til, 
blev ikke afholdt senere i 2020. 
Klub har ikke tydeligt i regnskabet angivet, hvor Corona-tilskuddet er bogført.   
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Ifølge klubben skyldes det positive årsresultat i 2020 bl.a.: Modtagne tilskud 
til facilitetsprojekter, og at nogle af udgifterne til disse først er afholdt i 2020 
pga. nedlukning. At klubben har flere heste i 2020 end i 2019, hvilket giver en 
øget indtægt. 
Og at klubben, pga. en regelændring i forbundet, kunne afholde flere 
ridestævner i 2. halvdel af 2020 end normalt. Klubben afholdt derfor så mange 
stævner som muligt for at tjene penge til klubben, og stævnerne gav en højere 
indtjening end normalt pga. gunstig placering og højt deltagerantal. 
Derudover har klubben lavere omkostninger til fx el og varme pga. Corona-
nedlukning, ligesom klubben fik nedsat dens husleje under Corona-perioden 
og ikke skulle betale medlemskontingent til rideforbundets distrikt 4 i 2020. 

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.

Administrationen har lagt til grund, at tilskuddet er ydet i tråd med formålet i 
retningslinjerne, at klubben lever op til kravet om at søge de statslige 
hjælpepakker, at klubben har færre indtægter fra stævner i 2020 end i 2019, og 
at det aflyste stævne, som klubben modtog tilskud til, ikke blev afholdt senere 
på året. Klubben har dermed haft et dokumenteret nettotab herfra. 

Administrationen bemærker dog, at klubben er kommet ud af 2020 med både 
et stort overskud og en stor indtægtsstigning, og at klubbens nettooverskud på 
stævneafvikling på trods af Corona ser ud til at være på niveau med 2019. 

Dog vedrører en del af det samlede overskud i 2020 tilskud til enkeltstående 
facilitetsprojekter samt en ekstraordinær indsats i forhold til stævneafvikling.

Forening: Boldklubben B73
Ansøgt beløb: 60.000 kr.
Bevilget beløb: 60.000 kr.
Beskrivelse af ansøgning Foreningen har ansøgt kommunen om støtte til mistet indtjening i forbindelse 

med indtægtsgivende aktiviteter ved Slagelse Festuge.
Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Ifølge foreningens regnskab har foreningen modtaget 18.000 kr. fra 
DIF/DGI’s hjælpepulje. Det er ikke oplyst hvilke udgifter der er ansøgt støtte 
til og hvilke der er ydet støtte til. Beløbet er ikke tilbagebetalt. Tilbagebetaling 
sker hvis udvalget beslutter dette.

Redegørelse for årsregnskab: Overskud i 2020 på 100.966 kr. I 2019 var overskuddet på 19.214 kr. dvs. en 
stigning på 81.752 kr. Stigningen skyldes dels et fald i omkostninger til 
trænere/ledere, men også et stort fald på ca. 100.000 kr. i 
administrationsudgifter.
Foreningen har fra DIF/DGI modtaget 18.000 kr. i coronastøtte. Det er dog 
ikke synligt hvorvidt denne støtte vedrører mistede indtægter fra Slagelse 
Festuge. Det fremgår endvidere heller ikke klart af regnskabet fra 2019 hvilket 
beløb der er modtaget fra Slagelse Festuge.
Samlet set er indtægterne steget med 58.101 kr. (incl. coronastøtte på 78.000 
kr.) og udgifterne er faldet med 23.662 kr. 

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben skal 
tilbagebetale 18.000 kr.

Administrationen har lagt vægt på at foreningen har modtaget et tilskud fra 
DIF/DGI, dog uden at vide under hvilke forudsætninger. Regnskabet for 
henholdsvis 2019 og 2020 er ikke direkte sammenlignelige, da der er brugt 
forskellige regnskabsopstillinger. 
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Kommunens revisionsbemærkninger: Manglende dokumentation på 
modtagelse af 60.000 kr. i 2019. Tilbagebetaling af 18.000 kr. som er 
modtaget fra DGI. Såfremt det er for samme område.

Forening: Team Skælskør Slagelse (Skælskør Badminton Klub)
Ansøgt beløb: 193.998 kr.
Bevilget beløb: 137.000 kr. (Støtten på 70.000 kr. er først udbetalt i efteråret. Foreningen har 

forskudt regnskabsår og dette beløb vil derfor først fremgå i 2021/22 
regnskabet). 

Beskrivelse af ansøgning Den professionelle klub TSS har søgt om støtte til mistede indtægter ved 
aflyste arrangementer og dermed løn til flere personer for både Skælskør 
Badminton Klub og Team Skælskør Slagelse.

Er statslige hjælpepakker 
ansøgt?

Foreningen har ikke på ansøgningstidspunktet ansøgt om statslige 
hjælpepakker. Foreningen har efterfølgende modtaget støtte fra DGI/DIF. 

Redegørelse for årsregnskab: Skælskør Badminton Klub havde i regnskabsåret 2019/20 et overskud på 
257.968 kr. Men hvor der har været nedgang i de relevante poster. Hvor der 
det foregående år var et underskud på 8.046 kr.
Hvad angår indtægter har der været en nettonedgang på 9.594 kr. 
(coronastøtte på 67.000 kr. er indregnet i indtægterne for 2019/20).
På udgiftssiden skal det især bemærkes at der har været en stor forskel i 
Personaleomkostninger og Lokaleomkostninger på henholdsvis 417.215 kr. i 
2019/20 og 639.055 kr. i 2018/19. 

Administrationens afgørelse på 
baggrund af revision:

Administrationen har på baggrund af revisionen besluttet, at klubben kan 
beholde tilskuddet.

Ansøgningen har omfattet både Skælskør Badminton Klub og Team Skælskør 
Slagelse, hvilket har gjort det svært at definere hvilke udgifter der hver især 
har relateret sig til den enkelte forening (bredde og prof.). Der kan ikke ydes 
støtte til den prof. klub, hvilket har bevirket at foreningen ikke har kunnet få 
hele det ansøgte beløb. 
Ifølge tidligere afgørelser er det sådan at hvis en bredde og en prof. klub 
ansøger sammen, vil ansøgningen ikke kunne imødekommes da en 
professionel klub er en del af ansøgningen og dermed ikke en 100% 
breddeansøgning. 
Tilskud kan derfor som udgangspunkt kun ydes hvis det 100% kan øremærkes 
til amatørklubben. Derfor ingen sammenblanding af ansøgninger eller tilskud.

Kommunens revisionsbemærkninger: I forbindelse med manglende indtægter 
er udbetaling på 67.000 kr. ok. Tilskud på grund af manglende indtægter er ok 
jfr. tal. Jf. er der et overskud på 258.000 kr. Regnskab for 2019 er på -8.000 
kr. Flere tal i regnskabet ser ”mærkelige ud”.


